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                                                                  　　配合學校的生命教育課程，學生
除了做7個習慣的作業外，更透過參與活動和自我反思，學習如何優先處理
重要的事、主導自己的學習，為自己負責任並培養韌性。

Embark on a journey of student growth with The 7 Habits of Highly Effective

Students Curriculum. Students engage in activities and reflection, learn to

prioritize their tasks, take responsibility for their learning, and develop

resilience.
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　　　　　　　　　　　　  旨在栽培小領袖，讓他們建立作爲領袖所需
的基本思維和技能。 我們培養學生自信、有遠見和發揮自身影響力，以
激勵他人走向成功。 透過學習４個執行力的修煉，學生懂得設定和執行
目標，從而在團隊和學校中發揮正面的影響力。

Empower aspiring young leaders with essential skills and mindset for

success! Develop self-leadership, confidence, vision, and influence to

inspire others. Acquire practical strategies for goal setting and execution,

driving impact in teams and schools.

《高效能學生的7個習慣課程》

小學生領袖培訓班    

                                                                 透過我們的工作坊來提升學生的潛
力，學生們不但重點學習目標設定、規劃、執行和自律，更以取得成功為目

標。我們教導學生成功的技能和所需的心態，給他們應用和實踐的機會。

Elevate your students' potential with our workshop, emphasizing goal setting,

planning, execution, and self-discipline. Our program fosters a culture of

achievement, equipping your students with the skills and mindset for   

success. Join us now!

計劃與執行-小學生培訓班    

　　　　　　　　　　　　  　旨在培養兒童情緒智商。 學生將學習
有效的策略來管理自己的行為，學習與人相處應有的同理心，從而

建立牢固而良好的人際關係。

The Happy Kids Afterschool Program is a learning experience

designed to foster emotional intelligence in children. Students will

learn effective strategies to manage their behavior, gain empathy for

others, and build strong and meaningful relationships.

開心成長課後培訓班   

for enquiry
+852 2553 1788   +852 6908 7766

* 14-21 lessons

* total 12 hours

* total 6 hours

* 14-28 weeks


